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         Połaniec, dn. 23.05.2025 r. 

Projekt protokołu Nr XXII/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Połańcu w dniu 27 maja 2025 roku. 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali narad Urzędu Miasta i Gminy  

w Połańcu. 

Link do nagrania z sesji Rady Miejskiej: 

https://esesja.tv/transmisja/68749/sesja-nr-xxii-w-dniu-27-maja-2025-godz-1300.htm 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1304 

Zakończenie obrad – godz.1823 

  

Ad. 1 

    Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła XXII sesję 

Rady Miejskiej w Połańcu a następnie powitała: p. Radnych, p. Jacka Nowaka – 

burmistrza Miasta i Gminy Połaniec, p. Jarosława Kądzielę – z- cę Burmistrza Miasta  

i Gminy, p. Bogumiłę Niespodziewaną – sekretarz Gminy, p. Małgorzatę Żugaj – 

skarbnik Gminy, p. Pawła Krupę – Adwokata, kierowników i pracowników Urzędu 

Miasta i Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, przedstawicieli 

jednostek pomocniczych gminy oraz wszystkie osoby, które przybyły na sesję. 

Pani Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad, ponieważ w sesji na 15. 

Radnych uczestniczyło 14. radnych.(Radny nieobecny, usprawiedliwiony – p. Grzegorz 

Kosowicz) 

Ad. 2 

   Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała zaplanowany 

porządek obrad oraz zapytała, czy są zgłaszane propozycje zmian. 

 

Propozycję zmiany z upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Połaniec złożyła  

p. Bogumiła Niespodziewana – sekretarz Gminy, składając dwa wnioski o zmianę 

porządku obrad.  

 

Pierwszy wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr XCIX/666/2024 Rady Miejskiej w Połańcu z dnia  

29 kwietnia 2024 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie jednostki budżetowej pod nazwą 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Połańcu. 

https://esesja.tv/transmisja/68749/sesja-nr-xxii-w-dniu-27-maja-2025-godz-1300.htm
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Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały nr XCIX/666/2024 Rady Miejskiej w Połańcu z dnia 29 kwietnia 2024 r.  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za wnioskiem – 14 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmiany w Statucie jednostki budżetowej pod nazwą Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Połańcu. 

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za wnioskiem – 14 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1.Otwarcie sesji. 

2.Przyjęcie porządku obrad. /x 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXI/2025. 

4.Podjęcie uchwał: 

   a/podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

      i Gminy Połaniec na lata 2025-2042, 

   b/podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2025  

      rok, 

   c/podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności  

     przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 

   d/podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności  

      przesyłu na rzecz PSG Sp. z o. o.  

   e/podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/250/13 Rady Miejskiej  

      w Połańcu z dnia 21 lutego 2013 roku w sprawie określenia przystanków  

https://polaniec.bip.gov.pl/projekty-protokolow-2025/projekt-protokolu-nr-xxi-2025.html
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      komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Połaniec  

      oraz warunków i zasad korzystania z nich).1) 

   f/podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XCIX/666/2024 Rady Miejskiej  

     w Połańcu z dnia 29 kwietnia 2024 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  

     gminnych.  

   g/podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie jednostki budżetowej  

      pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Połańcu. 

5.Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta i Gminy Połaniec  

   z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność  

   pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  

   o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2024. 

6.Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

   Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2024. 

7.Przedstawienie raportu o stanie Gminy Połaniec w 2024 roku. /xx 

8.Informacje bieżące na temat: 

   a/pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym, 

   b/pracy Burmistrza Miasta i Gminy, w tym informacja dotycząca realizacji inwestycji, 

   c/pracy Komisji Rady w okresie międzysesyjnym. 

9.Interpelacje radnych. 

10.Dyskusja i wolne wnioski. 

11.Zakończenie obrad. 

 

Załącznikami do protokołu są: 

-lista obecności radnych, 

-lista obecnych na sali, 

-podjęte uchwały. 

 

Ad. 3 

     Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 

projekt protokołu był dostępny do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, zamieszczony na 

stronie Biuletynu Informacji Publicznej Połańca oraz w systemie e - sesja. Następnie 

zapytała, czy p. Radni zgłaszają uwagi oraz pytania do Projektu protokołu  

Nr XXI/2025. 

Uwag nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod 

głosowanie ww. Projekt protokołu.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za przyjęciem protokołu Nr XXI/2025 – 14 osób (jednogłośnie)  
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(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając) 

Protokół Nr XXI/2025 został przyjęty.  

 

Ad.4 

a/Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

   i Gminy Połaniec na lata 2025 – 2042. 

   Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.   

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

Uchwała Nr XXII/161/2025 została podjęta. 

 

b/Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2025 

    rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.   

 

W temacie przeprowadzono dyskusję, podczas której ustalono, że w uzasadnieniu do 

uchwały jest błąd. W świetle powyższego p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca 

Rady Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały wraz  

z autopoprawką. 
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(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie)  

wraz z autopoprawką 

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

Uchwała Nr XXII/162/2025 została podjęta. 

 

c/Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie  

   służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Agnieszka Pasek – kierownik ref. Mienia 

Komunalnego.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

Uchwała Nr XXII/163/2025 została podjęta. 

 

d/Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie  

    służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Agnieszka Pasek – kierownik ref. Mienia 

Komunalnego.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 
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z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 13 osób 

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

przeciwko –  

wstrzymała się – 1 osoba 

(Grzegorz Tomecki) 

Uchwała Nr XXII/164/2025 została podjęta. 

 

e/Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX/250/13 Rady Miejskiej  

   w Połańcu z dnia 21 lutego 2013 roku w sprawie określenia przystanków  

   komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Połaniec  

   oraz warunków i zasad korzystania z nich).1) 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Agnieszka Pasek – kierownik ref. Mienia 

Komunalnego.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

 

W temacie przeprowadzono dyskusję. Następnie p. Małgorzata Walenciak – 

przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

Uchwała Nr XXII/165/2025 została podjęta. 
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f/Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XCIX/666/2024 Rady Miejskiej  

  w Połańcu z dnia 29 kwietnia 2024 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  

  gminnych.  

 

     Wprowadzenia do tematu dokonała p. Danuta Bobrowska – kierownik ref. 

Techniczno - Inwestycyjnego. 

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

Uchwała Nr XXII/166/2025 została podjęta. 

 

g/Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie jednostki  

   budżetowej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Połańcu. 

 

    Wprowadzenia do tematu dokonała p. Anna Konat – kierownik Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Połańcu. 

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 14 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 14 osób (jednogłośnie)  
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(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Małgorzata Walenciak, Paweł 

Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Adam Łańka, Marek 

Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Andrzej Wawrzyniec, Krzysztof Zając). 

Uchwała Nr XXII/167/2025 została podjęta. 

 

Ad. 5   

    Pani Anna Ziętarska – Winnicka – kierownik ref. Organizacyjnego, Komunikacji 

i Spraw Społecznych dokonała przedstawienia Sprawozdania z realizacji Programu 

Współpracy Miasta i Gminy Połaniec z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie za rok 2024. 

 

    Pytań nie zgłoszono. 

 

(Sprawozdanie znajduje się w dokumentacji Biura Rady Miejskiej). 

 

Ad. 6 

       Pani Anna Ziętarska – Winnicka – kierownik ref. Organizacyjnego, Komunikacji 

i Spraw Społecznych dokonała przedstawienia Informacji z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2024. 

 

W temacie przeprowadzono dyskusję. 

 

(Informacja znajduje się w dokumentacji Biura Rady Miejskiej). 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 15 minut 

przerwy w obradach sesji Rady Miejskiej. 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 7 

     Przedstawienia raportu o stanie Gminy Połaniec w 2024 roku dokonał p. Jacek 

Nowak – burmistrz Miasta i Gminy, p. Bogumiła Niespodziewana – sekretarz Gminy  

 oraz p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy.  

 

        (Raport o stanie Gminy Połaniec w 2024 r. znajduje się w dokumentacji Biura Rady 

Miejskiej). 
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Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała za 

przedstawienie Raportu o stanie Gminy w 2024 r. Poinformowała również, że nad 

przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę, która będzie miała 

miejsce na sesji w czerwcu.   

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 15 minut 

przerwy w obradach sesji Rady Miejskiej. 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 8 

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła 

informacje z pracy przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Jacek Nowak – burmistrz Miasta i Gminy przedstawił informacje z pracy 

Burmistrza Miasta i Gminy w okresie międzysesyjnym.             

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

Pan Jarosław Kądziela – z- ca Burmistrza Miasta i Gminy poinformował o realizacji 

inwestycji w okresie międzysesyjnym. 

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

Pan Jan Makuła – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o pracy Komisji 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Tomasz Kiciński – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Marek Maj – przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Adam Łańka – przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformował  

o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Pani Agnieszka Małkiewicz – przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Andrzej Wawrzyniec – przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Piotr Grudziński – wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 9 

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że  

w okresie międzysesyjnym wpłynęły trzy interpelacje, które złożył p. Radny, Paweł 

Laska.  

 

Interpelacje dotyczyły: 

1.Wypłacania premii i dodatków specjalnych pracownikom Urzędu Miasta  

   i Gminy Połaniec. 

2.Organizacji Gali Boksu w hali sportowej w miejscowości Zrębin w dniu 12  

   kwietnia 2025 roku. 

3.Członków Rad Nadzorczych jednostek organizacyjnych należących do Gminy  

   Połaniec w których gmina posiada udziały oraz aktualnych wynagrodzeń Rad  

   Nadzorczych.  

 

Interpelacje zostały przekazane p. Burmistrzowi. Pan Radny otrzyma odpowiedzi na 

piśmie. Interpelacje zostały, a odpowiedzi na nie zostaną udostępnione w BIP Połaniec. 

 

Ad. 10 

       W niniejszym punkcie odbyła się dyskusja, przedmiotem której były sprawy różne 

dotyczące gminy Połaniec.  
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Ad. 11 

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła wszystkim 

samorządowcom życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego a następnie wobec 

wyczerpania zaplanowanego porządku obrad podziękowała wszystkim obecnym na sali 

za przybycie na XXII sesję Rady Miejskiej w Połańcu i zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

/-/Agnieszka Janowska                                                                       

                                                                  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                               /-/ Małgorzata Walenciak 


